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ZAPISNIK 
SA 35. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
35. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 19. srpnja 2017. s početkom u 18:30 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Siniša Maroević, član VMO 
 
      Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 
1. Primljeni/poslani dopisi 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
 
                                  
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 



AD 1.1.    
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis/odgovor Rijeka prometa d.d., od 21. lipnja 
2017. godine, Predmet: Zaštitni metalni stupići.  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi, na navedeni dopis. 
 
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je  e-mail-u  gđe. Danijele Valenta, od 29. lipnja 2017. 
godine,  u svezi Predmeta: Prijedlog za kružni tok. 
Vijeće MO nakon kraće rasprave, donosi slijedeći: 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se navedeni e-mail 
proslijedi Rijeka prometu.d.d., Sektoru prometa, na razmatranje, te zahtjeva 
očitovanje.  

 
AD 1.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 Rijeka promet  d.d. – Predmet: stišavanje zvučnog signala semafora noću 

 Rijeka promet  d.d. – Predmet: pomični stupić u Ulici Krešimirova 14 

 Rijeka promet d.d. – Razlika sredstava po prioritetima za 2016. g.– Prijedlog 
dodatne lokacije 

 Čistoća d.o.o. – Predmet: Zahtjev za održavanje čistoće Ulice Beli Kamik 
  

 
AD 2.1.  
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić,  obavijestila je Vijeće MO o rupi uz 
šahtu, u blizini trgovine „Bipa“ , te je Vijećnicima pokazala fotografiju navedene rupe.  
Fotografiju navedene rupe, Predsjednica VMO  proslijediti će, na e-mail MO Brajda-Dolac. 
 
Zaljučak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Predsjednice VMO, te je 
donijelo jednoglasno odluku da se dopis pošalje nadležnoj službi.  

 
AD 3.1. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o usvojenom Izvješću o izvršenju plana 
raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području MO Brajda-dolac za 2016. godinu, 
za koje je Gradsko Vijeće Grada Rijeke, na sjednici, dana 14. srpnja, donijelo Zaključak o 
prihvaćanju, navedenog Izvješća.  
Isto tako, Vijeće MO je obaviješteno da je Tajnica MO navedeno Izviješće, dana 
19.07.2017.godine, postavila na WEB stranicama MO Brajda-Dolac.  
 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO.  
 
AD 3.2. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac da je Udruga Liburnia Film  
Festivala, dostavila Zamolbu  MO Brajda-Dolac, za ustupanje prostora dvorišta BK Brajda za  
filmsku projekciju. 
 
Zaključak;  

  Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO. 
 
 



 
AD 3.3. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće o korištenju godišnjeg odmora, te da  referent 
za mjesnu samoupravu – tajnik MO uređuje u sjedištu Direkcije za mjesnu samoupravu, 
Trpimirova 2/IV, za vrijeme korištenja  odmora Tajnika MO-a. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO. 
 
AD 3.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac obavijestilo je  Tajnicu MO da će u mjesecu kolovozu 2017. godine, 
održati 36. sjednicu Vijeća MO, te da još nisu odredili datum i vrijeme održavanja. 
Obzirom da Tajnica MO Brajda-Dolac koristi godišnji odmor u mjesecu kolovozu 2017, 
godine, obavijestila je Vijeće da je  Poziv na 36. sjednicu Vijeća MO Brajda-Dolac, potrebno  
poslati na e-mail Direkciji za mjesnu samoupravu i na  znanje MO Brajda-Dolac. 
 
Zaključak;  

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da će održati 36. 
sjednicu Vijeća MO u mjesecu kolovozu 2017. godine. 

  Poziv za održavanje 36. sjednice Vijeća MO Brajda-Dolac, Predsjednica VMO 
Gordana Šopić, poslat će na e-mail Direkciji za mjesnu samoupravu i MO 
Brajda-Dolac.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:30 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


